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Socialudvalget

Til:

Dato:

Indenrigs- og socialministeren

11. februar 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 277

Vil ministeren forklare, hvordan implementeringen af den nye lov om 

Borgerstyret Personlig Assistance er blevet håndteret af kommunerne, 

herunder om der har været klager, og om det evt. er blevet undersøgt, 

hvordan implementeringen er blevet modtaget af brugerne og andre?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Tina Petersen (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Tina.Petersen@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand
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